



2013 秋季大扫除 GCAC Fall Clean up

教會秋季大掃除將於十一月十六日上午九點開始，至下午兩點左右結束。敬請弟兄姐妹齊來清潔神的家。如果你不能全程參與，半個小時或一個小時也都歡迎。

Fall Clean-up of our Church will take place on Saturday, November 16th, from 9 am to 2 pm. If you are unable to come from the beginning to the end, your participation for half an hour or one hour would be greatly appreciated too. Please come and join this effort.

我們將重點清掃下列區域：

We will focus on the following areas:

1. 大堂室內外區域 Sanctuary Inside areas and outside areas around
2. 團契中心室內及室外區域 Fellowship house inside and outside areas around
3. 教會辦公室內及室外區域 Church Office and areas around
4. 三棟建築內的廚房 Kitchens in all 3 buildings

室外清掃將由與我們已簽約的承包公司負責

We will leave the outside work for our landscaping contractor to do

2013 秋季大扫除 GCAC Fall Clean up

教會秋季大掃除將於十一月十六日上午九點開始，至下午兩點左右結束。敬請弟兄姐妹齊來清潔神的家。如果你不能全程參與，半個小時或一個小時也都歡迎。

Fall Clean-up of our Church will take place on Saturday, November 16th, from 9 am to 2 pm. If you are unable to come from the beginning to the end, your participation for half an hour or one hour would be greatly appreciated too. Please come and join this effort.

我們將重點清掃下列區域：

We will focus on the following areas:

1. 大堂室內外區域 Sanctuary Inside areas and outside areas around
2. 團契中心室內及室外區域 Fellowship house inside and outside areas around
3. 教會辦公室內及室外區域 Church Office and areas around
4. 三棟建築內的廚房 Kitchens in all 3 buildings

室外清掃將由與我們已簽約的承包公司負責

We will leave the outside work for our landscaping contractor to do

